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Concept Notulen van de BAN Algemene Leden Vergadering d.d. 270323 

Aanwezig met aanmelding: Wim Datema, Chris Francke, Edwin de Groot, 

Jolanda Janssen, Jan Janssen, Mark de Leeuw, Thomas Smeding, Erik Stokkentre, 
Marcel Stortelers, Mark van Woerkom. 

Verder aanwezig: Redmar Blik, Myrthe Stokkentre, Han Tan.  
Bestuursleden: WimJan Egtberts, Chris Ketterink, Sonja Koster, Jan Molenkamp, 
Huub Wiltschut. 

Afmeldingen: Brenda Anderson, Adriana van Doorn, Helene de Jong, Ton Linders, 
Volker Min, Willem Munnik, Yasmijn Stokkentre, Chantal Stokkentre.  

 
1. Opening en welkom 

1.1: De voorzitter dankt allen voor hun bijdragen aan het Jaarverslag 2022 en 

benadrukt de ALV als hoogste beslissingsorgaan binnen BAN.  
1.2: Er zijn geen aanvullingen op de concept agenda voor de ALV.  

 
2. Concept verslag ALV 2022 

Het concept verslag ALV 2022 wordt zonder wijzigingen aangenomen.  

 
3. Bespreking jaarverslag 2022 

3.1: Aan het jaarverslag wordt het verslag toegevoegd over de VOG’s. 
3.2: In het voorwoord van de voorzitter wordt 250 leden genoemd, waar dit 230 
is. Dit wordt gecorrigeerd.  

 
4. Verslag ledenadministratie 

4.1: Na de krimp rondom corona is er stijging in het BAN-ledental.  
4.2: De informatie op de website is aangepast zodat belangstellenden meer inzicht 
krijgen in de verschillende onderdelen en bijbehorende contributiekosten van het 

lidmaatschap. 
4.3: De ledenadministratie verzorgen met drie personen en de onderlinge 

verdeling van taken is plezierig.  
4.4: Klasien stopt met haar werk voor de ledenadministratie als er een opvolger 
is. Daar wordt actief naar gezocht.  

 
5. Verslag Technische Commissie 

Bart-Jan stopt aan het einde van het seizoen als hoofdtrainer bij BAN. Er wordt, 

o.a. door Jan Molenkamp en Redmar Blik, actief gezocht naar een passende 

vervanger.  

    6. Verslag Trainerscommissie (TRC)  
6.1: De trainers doorliepen het traject ‘Coach de coach’ gericht op het eenduidig 

aanbieden van trainingsmethodieken, zodat de overstap naar een volgende 
trainingsgroep soepeler plaatsvindt en ze de slagen op de juiste manier krijgen 

aangeleerd.     
6.2: Het traject ‘Coach de coach’ wordt geëvalueerd maar in 2023 voortgezet, 
waarbij gekeken wordt hoe hier – door het vertrek van Bart-Jan -  invulling aan te 

geven. Vooralsnog heeft Willem aangegeven dit te willen voortzetten waarmee 
stabiliteit en continuïteit gewaarborgd worden. 

6.3: Marcel vraagt of Andy toegevoegd wordt aan de Technische Commissie nu hij 
de bloktraining en ProbeerBadmintonNu verzorgt. Binnen de trainerscommissie is 
dit besproken. Als Andy’s huidige jeugdgroep blijft groeien wordt ook hij betrokken 

bij het trainersoverleg.  
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7. Verslag Activiteiten Commissie  
7.1: Vanwege corona konden veel van de geplande activiteiten niet doorgaan. 

7.2: Er zijn nieuwe leden toegetreden tot de Activiteitencommissie en in 2023 
staan tal van activiteiten op stapel.  
  

8. Webcommissie 
8.1: De website is niet ingrijpend veranderd, behalve de koppeling met SRO inzake 

de zaalhuur en de BAN agenda.  
8.2: Redmar vraagt of een koppeling mogelijk is van inschrijvingen van nieuwe 
leden en hun aanmelding om competitie te spelen. Marcel en Chris pakken dit op. 

8.3: Ook komt er inzicht of belangstellenden voor proeflessen zich daarna als lid 
aanmelden.  

8.4: Tevens wordt de trainers direct gemeld als nieuwe jeugdleden die zich voor 
een jaarlidmaatschap aanmelden een gratis racket krijgen.       
 

9. Verslag Vertrouwenspersonen 
9.1: De BAN Vertrouwenspersonen hebben in 2022 geen melding ontvangen. De 

voorzitter hoopt dat het inderdaad betekent dat er geen incidenten zijn geweest.  
9.2: Denise is (met Chris Francke) door het bestuur wel gevraagd rondom de 

afhandeling van een klacht en het opstellen van een formele klachtenprocedure 
omdat BAN deze nog niet had. (zie ook agendapunt 18)  
 

10. Verslag barcommissie  
10.1: De bar heeft het eerste deel van 2022 minder omzet gehad vanwege corona, 

en daardoor het niet doorgaan van een aantal competitiedagen en toernooien. 
Toch is er een positief resultaat van €1500,00. 
10.2: Mark de Leeuw is Marcel opgevolgd als barcoördinator en wordt in de ALV 

formeel benoemd. 
10.3: Het bestuur gaat niet mee in het voorstel van de barcommissie om voor de 

bar een eigen begroting/balans en verlies en winst rekening maken. Verzoeken om 
grote investeringen kunnen bij het bestuur ingediend worden en worden in de BAN 
jaarrekening opgenomen. 

10.4: De barcommissie wil in principe overgaan tot uitsluitend PIN betalingen, 
tenzij men echt niet anders kan betalen.  

10.5: Informatie over de overstap naar louter Pinbetalingen wordt ook gedeeld via 
de BAN Nieuwsbrief en uitnodigingen voor competitiewedstrijden en toernooien.     
 

11. Wervingscommissie 
De BAN wervingscommissie heeft gebruik gemaakt van haar budget door onder 

andere veel activiteiten uit te voeren, publicaties verzorgd in de plaatselijke media 
en voor de Open dag flyers laten drukken. Dit heeft geleid tot flinke aanwas van 
nieuwe leden. Ook in 2023 worden de wervingsactiviteiten voortgezet.  

 
12. Leden continuïteitscommissie  

12.1: Als alle bestuursleden tegelijk uitvallen treedt de continuïteitscommissie in 
werking en zorgt voor een nieuw bestuur.  
12.2: Marcel blijft nog een jaar lid van de CC, waarna Mark de Leeuw kijkt of hij 

diens plaats inneemt. Redmar vervangt Willem.  
 

13. Rooster van aftreden bestuursleden 
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Huub is aftreedbaar als secretaris, maar herkiesbaar en wordt door de ALV 

herkozen. 
 

14. VOG verslag  
Alle BAN-vrijwilligers moeten een VOG (Verklaring Omtrent Gedrag) hebben. 
Volker zorgt er succesvol voor dat de VOG’s actueel blijven. 

 
15. Financieel overzicht  

15.1: Als penningmeester licht Chris enkele posten toe.  
15.2: In het volgend jaarverslag worden de beschreven toelichtingen gekoppeld 
aan de betreffende posten zodat een en ander overzichtelijker is. 

15.3: Chesp beheert de voorraad clubkleding. De oude BAN clubkleding is 
afgeboekt. 

15.4: De reservering voor trainerskosten werd enkele jaren geleden in het leven 
geroepen omdat stijging in trainerskosten voorzien werd. De kosten voor 
trainers/begeleiders zal in 2023 toenemen, mede omdat de vrijwilligersvergoeding 

wettelijk is verhoogd en BAN deze stijging doorvoert.  
15.5: Er werd, mede in verband met terugloop in het ledental, een financieel tekort 

verwacht over 2022. Het ledental is gestegen en er was eind 2022 een 
onverwachte subsidie door de SRO waardoor er alsnog een financieel positief 

resultaat is. 
15.6: De contributie werd eind december geïncasseerd zodat er een hoog bedrag 
staat in 2022.  

15.7: De bestuurskosten zijn  flink hoger dan begroot vanwege notariskosten in 
verband met de wettelijk verplichte aanpassing van de statuten.  

15.8: Het resterende bedrag voor de reservering kleding is omgezet in subsidie 
jeugdkamp 2023. Vanwege gebrek aan (vooral jeugdige) inschrijvingen gaat dit 
jeugdkamp niet door.  

15.8: Het bestuur zal zich beraden over de besteding van het financieel bedrag 
dat daarmee vrijkomt. Suggestie vanuit de ALV is een subsidie te geven voor 

jeugd- en seniorenkamp 2024 dat in plaats kan komen van het trainingsweekend.   
 
16.  Verlies en Winst rekening 

16.1: De contributie inkomsten zijn lager dan begroot omdat er pas in 2023 veel 
nieuwe leden kwamen en zij vanaf toen begonnen met betalen van hun contributie.  

16.2: Er zijn meer vrijwilligers gekomen, zodat ook de kosten voor vrijwilligers 
(kerstpakket en barbecue) in 2023 zullen toenemen.  
16.3: De post leenrackets betekent kosten voor rackets voor nieuwe jeugdleden 

die jaarlid worden en is als zodanig toch een promotionele activiteit. 
 

17. Kas Controle Commissie  
17.1: Het conceptverslag van de kas controle commissie wordt voorgelezen, 
toegelicht en (met kleine tekstuele wijzigingen) alsnog toegevoegd aan het 

jaarverslag 2022.  
17.2: Het bestuur dankt de kas controle commissie voor haar kritische blik op de 

financiën. Volker treedt af als lid van de kas controle commissie. Erik Stokkentre 
volgt hem in 2023 op.  
17.3: De ALV geeft het bestuur decharge over het financieel verslag over 2022.   

17.4: Het batig saldo van € 3781,00 over 2022 wordt toegevoegd aan het kapitaal.    
 

18. Begroting 2023 
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18.1: De SRO heeft over 2023 forse zaalhuur verhoging van 13,8% aangekondigd 

en over 2023 8% doorberekend. Volgend jaar krijgt SRO (waarschijnlijk) geen 
subsidie voor het resterende deel.  

18.2: BAN wilde het 1e half jaar 4 % verhoging in de contributie doorberekenen 
en 2e halfjaar ook 4%. Volgens eerdere afspraak met de ALV kan een standaard 
prijscompensatie doorgevoerd worden zonder nieuwe toestemming van de ALV.  

18.3: Door een administratieve fout is de doorberekening over het 1e half jaar 
echter niet in de contributie doorgevoerd. Daardoor is als het ware een 

‘achterstand’ opgelopen. Verder blijken er bij de berekening van de contributie van 
enkele leden nog enkele kleine foutjes in de inning geslopen te zijn.  
18.4: Het is administratief moeilijk om tussentijds een eenmalige inning te laten 

plaatsvinden om de fouten te herstellen. Het meest logische is om het bij de 
tweede incasso te herstellen. Daar wordt dan met de leden over gecommuniceerd, 

waarbij ook vermeld wordt dat de eigenlijke contributieverhoging van 1 januari 
niet alsnog geïnd wordt.  
18.5: Per 1 juli wordt de basiscontributie met 8% verhoogd. De ALV gaat akkoord 

met deze regeling. 
18.6: De begroting over 2023 wordt door de ALV goedgekeurd.  

 
19. Instellen BAN klachtenprocedure 

19.1: BAN had geen procedure voor het afhandelen van klachten. 
19.2: Toen een klacht gemeld werd, heeft het bestuur een aparte eenmalige, 
Klachtencommissie ingesteld. 

19.2: Die klachtencommissie heeft een klachtenprocedure opgesteld die 
voorgelegd wordt aan de ALV. 

19.3: In het voorstel is helder hoe een toekomstige klacht wordt opgepakt en 
afgehandeld. De ALV gaat akkoord met het voorstel en dit wordt geborgd op het 
BAN Intranet. 

 
20. Rondvraag 

20.1: Marcel vraagt, namens enkele trainers, of er een gastheer/-vrouw kan 
komen op de woensdagavond waar belangstellenden en nieuwkomers terecht 
kunnen met hun vragen bij hun eerste entree in de sporthal. Nu kan het verstorend 

werken bij de trainers die dan aan het werk zijn. In de Nieuwsbrief wordt deze 
vacature  gemeld. 

20.2: Op de donderdag- en vrijdagavond wordt dit door een van de vaste 
gebruikers opgepakt.  
20.2: Marcel vraagt wanneer er besluiten genomen worden over langer doorspelen 

en zomerbadminton.  Dit staat op de agenda van de eerstkomende 
bestuursvergadering (17 april) . 

20.3: Marcel kreeg een verzoek van een bedrijf voor een badminton activiteit. Hij 
informeert nader wat men precies wil: een clinic of met het bedrijf een keer komen 
sporten.  

 
21. Afsluiting  

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun betrokkenheid, wijst op de 
aanmeldingsmogelijkheid voor het bijzondere Oranje Toernooi van 26 april, en 
sluit de vergadering. 

 
 

Huub Wiltschut, secretaris  
     


